

ADDENDUM TO THE COLLABORATION AGREEMENT TESTAHHEL PROGRAM

1. Discount Offer Dr. Majd Al Habbab Dental Clinic agrees to provide Testahel Program members with a 50% discount on all dental treatments and services provided at the clinic. 2. Eligibility The discount shall be available to eligible Testahel Program members upon presentation and verification of their valid membership. 3. Validity This Addendum shall be effective from 25 August 2026 and shall remain valid for a period of two (2) years, until 24 August 2028, unless otherwise amended or terminated by mutual written agreement between the Parties. 4. Other Terms All other terms and conditions of the existing collaboration agreement shall remain unchanged and in full force and effect.	1. عرض الخصم توافق عيادة الدكتور مجد الهباب لطب الأسنان على تزويد أعضاء برنامج تستاهل خصم 50% على جميع علاجات وخدمات الأسنان المقدمة في العيادة. 2. الأهلية يتاح الخصم لأعضاء برنامج تستاهل المؤهلين، وذلك عند إبراز والتحقق من صلاحية عضويتهم في البرنامج. 3. مدة الصلاحية يسري هذا الملحق اعتباراً من 25 أغسطس 2026، ويظل سارياً لمدة سنتين (2)، حتى 24 أغسطس 2028، ما لم يتم تعديله أو إنهائه بموجب اتفاق كتابي متبادل بين الطرفين. 4. الشروط الأخرى تظل جميع الشروط والأحكام الأخرى الواردة في اتفاقية التعاون الحالية دون تغيير، و سارية ونافذة بالكامل.
Dr. Majd Al Habbab Dental Clinic Authorized Representative: <u>Dr. Majd Zeyad Mustafa Alhabab</u> Medical Director Stamp & Signature: 	برنامج تستاهل الممثل المفوض: التوقيع والختم: